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1. Opening door de voorzitter 

De voorzitter opent de vergadering om 20.40 uur. 

Het afgelopen seizoen was een speciaal seizoen i.v.m. leuke activiteiten zoals de 

grote uitvoering en de grote wedstrijd. Super dat we dit als vereniging in één seizoen 

hebben kunnen organiseren. Daarnaast hebben we een barbecue met de leiding 

gehad en een pubquiz. Fijn dat deze momenten er gezamenlijk kunnen zijn. Het 

draagt bij aan de saamhorigheid binnen de vereniging. 

We hebben het afgelopen seizoen ook veel nieuw kader erbij gekregen. Zowel leden 

die begonnen zijn met een nieuwe cursus, maar ook met oude leiding die weer 

opnieuw is begonnen met lesgeven. Heel fijn dat we nu weer zo veel kaderleden 

hebben. Dit was een aantal jaar geleden anders. Er is zelfs iemand gestart met 

lesgeven zonder ervaring en is daarom direct gestart met de niveau 3 cursus.  

Het ledenaantal loopt op dit moment snel op. We krijgen elke dag aanmeldingen van 

mensen die lid willen worden bij onze vereniging. Dit betekent dat de groepen op dit 

moment groot zijn. Dit zal als gevolg hebben dat het "ideaalbeeld" van een groep 

losgelaten zal moeten worden om alle nieuwe leden een plekje te kunnen geven. 

Hiervoor zullen we de komende periode moeten nadenken over wat de 

mogelijkheden zijn en hoe we invulling kunnen geven aan grote groepen. Daarbij in 

het achterhoofd houdend wanneer is de groep echt “vol” en moet er een ledenstop 

komen? Een ledenstop is echt het laatste middel wat we willen inzetten. 

Op dit moment hebben we wel een ledenstop bij de ouder-kind gym en de 

recreatiegroepen op maandag. 

 

We krijgen vanuit verschillende trainers signalen dat er leden structureel te laat 

komen en/of eerder weg gaan. Hierin merken we dat de leden niet de daadwerkelijke 

reden noemen waarom ze eerder weg gaan. Hierdoor weten wij als kader niet waar 

de leden zijn, maar ook de ouders niet. Wij zijn verantwoordelijk voor de kinderen tot 

18 jaar. Op het moment dat een lid eerder weg gaat en er gebeurd iets, kunnen 

ouders bij ons de verantwoordelijkheid neerleggen omdat ze er vanuit gaan dat hun 

kind bij ons is. 



 

Als er bij de trainers leden zijn die graag een opleiding willen volgen, dan mogen ze 

de "scout periode" breed pakken. Op het moment dat ze iemand hebben die 

geïnteresseerd is, dan mogen ze dit bij de CTL melden. Zij zullen dit dan verder 

oppakken. 

 

Wanneer er wensen zijn voor materiaal dan mag dit aangegeven worden. Er moet 

dan wel kritisch gekeken worden naar waar we dit kunnen opbergen. We zijn ook in 

gesprek met de gemeente over de mogelijkheden en we willen komend seizoen een 

bezoek brengen aan Jansen&Fritsen om te kijken naar mogelijkheden wat betreft 

materiaal en lesideeën. Degene die geïnteresseerd zijn, mogen hierbij aansluiten. 

 

2. Notulen jaarvergadering 2023 

Wordt goedgekeurd door de aanwezigen op de vergadering. 

 

3. Verslag secretaris 

De secretaris leest het jaarverslag voor. 

 

Geslaagden worden in het zonnetje gezet. 

Nieuwe juryleden worden in het zonnetje gezet. 

 

4. Verslag financieel adviseur 

Iedereen kan het financiële verslag inzien en vragen stellen. De penningmeester 

geeft toelichting op het geheel. Vragen worden besproken. 

 

5. Verslag kascontrole commissie 

De kascontrolecommissie leest het verslag van de kascontrole voor. Hier komen 

geen bijzonderheden uit naar voren.  

 

6. Verkiezing leden kascontrole commissie 

De kascontrolecommissie is aftredend en herkiesbaar. Het aanbod wordt gedaan dat 

als iemand de taak wil overnemen, ze ook een jaar mogen meedraaien om te zien 

wat het inhoudt. De kascontrolecommissie geeft hier tijdens de jaarvergadering een 

korte toelichting op. Er melden zich twee kandidaten die graag een jaar willen 

meelopen. 

 

7. Bestuursverkiezing 

- Frans Verberne aftredend en herkiesbaar 

- Ruud Cortenbach aftredend en herkiesbaar 

Frans en Ruud worden allebei herkozen als voorzitter en bestuurslid. 

 

8. Jubilarissen en opsteker van het jaar 2024 

We hebben dit jaar 3 jubilarissen die 25 jaar lid zijn van de vereniging: 

- Frans 

- Manon 

- Jan 

 

Daarnaast is Loes 12,5 jaar lid van de vereniging. 



 

De opsteker van het jaar gaat dit jaar naar Angelique en Kim. Zij hebben de 

afgelopen jaren, maar zeker ook het afgelopen seizoen, heel veel voor ons 

klaargestaan en diverse vervangingen op zich genomen zodat alle trainingen 

gewoon door konden blijven gaan. 

 

9. Rondvraag 

- Er zijn ambities m.b.t. materiaal. Maar het materiaal dat afgekeurd wordt blijft lang 

liggen. Ook materiaal dat kapot is en vervangen moet worden, duurt lang voordat het 

gerepareerd wordt. 

Het klopt dat het soms lang duurt. Hier hebben we niet altijd zelf controle over, maar 

we zijn wel met Jansen & Fritsen en de gemeente in gesprek over de vervanging van 

de materialen. We hebben hier binnen het bestuur beleid op. We kijken ook naar de 

kosten die nieuw materiaal met zich meebrengt en de hoeveelheid leden die er 

gebruik van maken. Daarnaast hebben we een bepaald budget per jaar voor de 

aanschaf van nieuw materiaal. We zijn dan ook kritisch met wat we per jaar (kunnen) 

vervangen. 

De gegeven feedback nemen we mee binnen het bestuur, maar ook in het gesprek 

met de gemeente. Zij zijn welwillend om samen hoge kosten voor groot materiaal te 

delen of te bekostigen. 

Aanvulling: wordt er ook gekeken naar tweedehands materiaal? Hier wordt naar 

gekeken, maar is ook een moeilijk punt omdat dat materiaal bij de eerstvolgende 

keuring ook afgekeurd kan worden en we het dan niet meer mogen gebruiken. We 

zijn nu met Jansen & Fritsen in gesprek over mogelijk gekeurd tweedehands 

materiaal. 

 

- Vanuit de Kennedymars wordt de tumblingbaan gehuurd en nu is de vraag of we 

een spandoek hebben dat we ter promotie erbij kunnen hangen. Ja, dit is er. Het is 

een doek dat opgehangen dient te worden. 

 

- Traktatiebeleid: Is dit noodzakelijk? Ze heeft bij andere verenigingen gevraagd hoe 

dit bij hen vorm wordt gegeven. Hierbij is aangegeven dat veel verenigingen er niks 

aan doen. Is het noodzakelijk dat wij dit nog doen? Kinderen hebben thuis hun eigen 

feest. Nu gaat er veel tijd van de les verloren aan het feestje. 

Vanuit het bestuur zullen we dit oppakken en bespreken. We zullen hier beleid op 

maken en vanaf het nieuwe seizoen laten ingaan. 

 

- Een trainer geeft aan al lang als trainer binnen de vereniging actief te zijn en 

verschillende groepen les te hebben gegeven. Ze heeft de afgelopen jaren 

verschillende lichamelijke kwaaltjes ervaren en daarmee geeft haar lijf aan dat ze 

keuzes moet maken en dat de naam als hoofdtrainer nu zwaar op haar leunt. Ze 

vraagt het bestuur haar te ontheffen uit haar functie als hoofdtrainer en samen met 

haar mede trainster te bekijken wat de mogelijkheden in de toekomst zijn. 

Vanuit het bestuur zullen we het gesprek met haar aangaan om te bekijken hoe we 

haar kunnen ontlasten. 

 

- Er zijn nog veel T-shirtjes van de vereniging. Wat moet ermee gebeuren nu ze niet 

meer uitgegeven worden aan nieuwe leden? De activiteitencommissie neemt 



hierover contact met haar op. 

 

- Tijdens de vergadering wordt er overlast ervaren van de muziek op de achtergrond 

vanuit het café. Is dit altijd zo? 

Voorheen was dit niet zo. De afgelopen jaren hebben we ook op diverse locaties 

gezeten. 

 

- Een trainster is voor het eerst bij de jaarvergadering. Ze geeft aan dat ze het leuk 

vindt om te zien dat er zo veel jeugd bij betrokken is. 

 

- We werken nu met de app van club-assistent. Is het mogelijk om ook de declaratie 

via deze weg te laten verlopen? 

De penningmeester geeft hier een toelichting op. De KNGU kan meekijken in Club-

assistent, dit is niet bij alle zaken wenselijk. Daarom is ervoor gekozen om de 

declaratie niet zo te doen. 

Er wordt gevraagd of het dan mogelijk is om zelf iets te ontwikkelen waarin de 

declaraties makkelijker gedaan kunnen worden dan nu elke maand handmatig. Ze 

geeft aan hier graag in mee te willen denken met het bestuur. We zullen dit als 

bestuur verder oppakken. 

 

- De gasveer van de Pegasus is kapot. 

Hier wordt al aan gewerkt vanuit het bestuur. 

 

10. Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om 22.18 uur. 


